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De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voorzitte¡

ln november 2019 heeft de VLP vragen gesteld aan het college naar aanleiding van een artikel over
de Maag Lever Darm Stichting in BN DeStem. Uit onderzoek bleek dat Roosendaalop het gebied van
de beschikbaarheid van openbare toiletten helemaal onderaan de lijst bungelt. Dit leidt voor diverse
inwoners en/of bezoekers van onze gemeente tot problemen. De beschikbaarheid van voldoende
openbare toiletten vergroot volgens de VLP de kwaliteit van leefbaarheid en de gastvrijheid van onze
gemeente.

De antwoorden in december 2019 van wethouder Koenraad gaven de VLP aanleiding de vragen te
bespreken in een commissievergadering. ln de commissievergadering van 30 januari 2020 heeft de
VLP onder meer vervolgvragen gesteld aan de wethouder over het lage aantal beschikbare en/of
bereikbare openbare toiletten in onze gemeente. De wethouder heeft de gemeenteraad om tijd
gevraagd om tot een plan te komen voor het verbeteren van de beschikbaarheid en/of bereikbaarheid
van openbare toiletten in onze gemeente. Uiterlijk september 2020 zou de wethouder komen met een
plan naar de raad voor het verbeteren van de beschikbaarheid en/of bereikbaarheid van openbare
toiletten.

Tot vandaag heeft de raad nog geen plan mogen ontvangen. Wel hebben we in de voorgenomen
programmabegroting van 2021 kunnen lezen dat er, voor zowel 2021 als voor 2022, een bedrag van
50.000 euro is gereserveerd voor de post openbare toiletten.

Voor de VLP geldt dat er met louter geld nog geen plan is. De VLP is zeer benieuwd naar het plan

voor de gereserveerde gelden. De VLP heeft de volgende vragen voor de wethouder:

Heeft de wethouder ondertussen het beloofde plan voor het verbeteren van de
beschikbaarheid van openbare toiletten in Roosendaal?
Hoe wil de wethouder de tweemaal 50.000 euro voor openbare toiletten in gaan zetten?

Namens de fractie van VLP,

Alex Raggers
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Wij beantwoorden de vraag als volgt:

Het plan openbare toiletten Roosendaal is gemaakt en beschikbaar, daarin zijn de volgende stappen
opgenomen om als Roosendaal een meer toiletvriendelijke gemeente te worden:

1. Ultbreiden toegankelljkheid bestaande toiletten:

a. Openbare gebouwen

b. Horeca

c. Winkels

d. Uriliften

2. Plaatsing van een zelfreinigende unit (genderneutraal), die ook toegankelijk is voor rolstoel-
gebruikers

3. Gebruik van Orange Nano PeeBack@ Mineral op wildplasplaatsen

4. Vindbaarheid van de toiletten: kaarten, wegwijzers, Hoge Nood App

De twee maal € 50.000 worden gebruikt voor een pilot van twee jaar, structureel de kosten voor
afschrijving, technisch en hygiënisch onderhoud van de toiletunit.

Wij vertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van

De secretaris, De b eester,


